

# Referat fra Skydeudvalgsmøde

torsdag den 13. oktober 2016, 17.30 – 20.30

Afholdes hos DGI Nordsjælland, Frederiksværksgade 16, 3400 Hillerød  
Mødet starter med let forplejning

Deltagere:

Svend Bodilsen, Jørgen Busch

Afbud fra Andreas Gradischnig og Peter Vester Fabrin

Mødeleder: Dorthe Overgaard

Referent: Hans-Henrik Ellekær

Dagsorden:

1. Godkendelse af referat af mødet den 15. september 2016
2. Tilføjelser til dagsorden
3. Afrapportering fra administrationen
4. Regnskabsopfølgning, herunder økonomisk status. Regnskab fremsendt.
5. Fokuspunkter
6. Eventuelt

## 1. Godkendelse af referat af mødet den 15. september 2016

Referat:

Referatet godkendt.

## 2. Tilføjelser til dagsorden

Kommunikation

Pistoludvalgets møde

## 3. Afrapportering fra administrationen

Træningskultur – 2 datoer er aftalt (22. november + 7. december)

Pistolhjælpetrænerkursus i Hillerød 9. oktober afholdt

Foreningsbesøg i Værløse skytteforening, opfølgning 18. oktober

Foreningsbesøg i St. Lyngby Skytteforening 24. oktober

Airsoft i Frederiksværk i gang  
Værløse Skytteforening har lånt vores anden kuffert med Airsoft.

*Referat:*

HH uddyber afrapporteringen med yderligere detaljer, så det ikke tager lang tid under mødet.

Husk projekt Ung, når du besøger St. Lyngby skytteforening.

HH fortalte om holdtrænings-seminaret i Fredericia i lørdags.

Vi skal invitere til dialogmøde om træningskultur og introforløb for nye skytter.

#### **4. Regnskabsopfølgning,**

Aktuelt regnskab medsendt.

Fortsat debat vedrørende eventuelt forbrug af ikke-forbrugte midler i 2016.

*Referat:*

*Prøv at få et mere præcis billede af 2016 regnskabet, så udvalget har klarhed over årets resultat og eventuelle overskud, som kan bruges til investeringer.*

*Undersøg hos ACØ om det er OK med våbenskab i kælderen hos DGI.*

#### **5. Fokuspunkter**

Kommunikation

Åbent Hus med hjælp til tilmelding til L2017 den 26. oktober kl. 15.30 – 18.00  
Spørg Camilla om hun sørger for Facebook?

*Referat:*

*Kontakt Frederikssund og tal med dem om en indsats for flere frivillige, så de nye ikke brænder ud for hurtigt. De var også interesseret i projekt FOKUS.*

*Få Ølstykkens indmeldelses-blanket til inspiration for andre foreninger.*

*Sørg for at indbydelserne til ranglistestævnerne kommer på Facebook. Det er OK, at fællesopslag (ski, motion, sociale medier) kommer på skydningens Facebookside.*

## **7. Eventuelt**

*Referat:*

*Pistoludvalgsmødet gik godt og vi nåede langt og fik planlagt to pistolterrænstævner – søndag den 7. maj og søndag den 3. september 2017.*

*Det blev også besluttet at afholde et rent pistol-aktivitetsmøde torsdag den 26. januar og et pistolterræn-stationschefs-kursus (banekommandør) torsdag den 23. februar.*

*HH fortsætter med at samle pistolforeningerne og forsøge at finde nye medlemmer til pistoludvalget.*

*Der var bred debat om det kommende Formandsmøde.*

*Det blev besluttet at betale baneleje til de foreninger, der lægger baner til projekt Ung og projekt Junior. HH kontakter Frederikssund og Ølstykke, at de skal sende faktura på 500 kr. for baneleje.*

*Næste udvalgsmøde er torsdag 10. november.*

*Nye datoer på Skydeudvalgsmøder:*

*Torsdag den 8. december er aflyst, nyt møde er tirsdag den 13. december.*

*I 2017 er der foreløbig aftalt møder:*

- Mandag den 16. januar*
- Tirsdag den 21. februar*
- Onsdag den 22. marts*
- Torsdag den 6. april*